
Referat til bestyrelsesmøde tirsdag den 14/12 2021 kl. 19.00 i Rytterstuen 
 
 

1) Mødedeltagere: Lisbeth, Mia, Lea, Michelle, Jeanett, Birgitte, Karen 
 
 

2) Afbud fra: Suzanne 

Ordstyrer: Birgitte 

Referent: Birgitte 

3) Godkendelse af dagsorden. Godkendt.  
Mia: Tilføjer et punkt: Barrierre  
Karen: Tilføjer et punkt: GF 
 

4) Godkendelse af referat fra sidste møde.  Godkendt  
 

5) Maria: Diskussion om hvordan vi får skaffet nogle flere rideskoleheste. De er pt meget 
dyre og svære at få fat i.  
 
 

6) Michelle: ridehuskort. Michelle har revideret reglerne for folk med ridehuskort og 
fremlægger dem.  

  
Det aftales at Lisbeth spørger Kerstin om hun kan hjælpe med at lave en online kalender 
via Google-docs ifht en online kalender til booking. Dette vil alle med ridehuskort kunne 
tilgå og booke i.   

 
 Mette får en tilrettet udgave og lægger den på hjemmesiden.  
 

Priser på ridehuskort:  
Vi beslutter:  
1 hest 200 
2  heste 300 
 
 

7) Karen: Kalender 2022. Mødedatoer fastlægges 
 

 
 

8) Nyt fra udvalg  
 

 
 
a. Økonomiudvalg:  

 



b. Sponsorudvalg:  
 

c. Stævneudvalg.                 
 
d. Opstalderudvalg: 2 ponyer flyttet ind. Samtale med en hest mandag den 13/12.  
 

 
e. Hjælperudvalg.  
f. Nyt fra Driften/personale:  
g. Rideskolen:  

 
h. Nyt Ridehus:  

 
 

9) Nyt fra Kommune, Miljø, DRF og D3.(De ansvarlig for området fremlægger, hvis der er nyt 
siden sidste møde) 

 
10) Evt. (Indkomne forslag behandles her og alt hver der vedrører udvalgsemner videresendes til 

disse for sagsbehandling.) 
 

Barriere: Der er et forslag om at gå i gang med kortsiden med det samme for at forebygge 
ulykker med de jernstolper der står og venter på at holde på en barrierre. Kortsiden koster 
22.000 kr. + moms og de penge har vi allerede nu, men ikke nok til en hel barrierre. Det aftales 
at sætte gang i kortsiden med det samme.   
 

11) Næste møde.  


